
Beretning for Grundejerforeningen Rørbæk Sø 2023 

Vi har i år haft 4 bestyrelsesmøder. 1. bestyrelsesmøde d. 22. april med konstituering 
Formand: Aage Førrisdahl Næstformand: Benno Pedersen Kasserer: Pia Sloth Lisbjerg 

Sekretær: Josephine Clayton Vi besluttede at skifte bank og er nu kunde hos Middelfart 
Sparekasse. Det var en lang proces, som Pia tog sig af. Tak for det. Ud over det besluttede vi 
at lave en velkomsthilsen, som udsendes til nye grundejere og husejere i vores område. Det 

er dejligt at se den store byggeaktivitet, der er lige nu - så hermed stor velkommen til alle 
nye grundejere og husbyggere. 2. bestyrelsesmøde var d 9.august Vi bød Henning Friis 
velkommen i bestyrelsen, da Josephine havde valgt at trække sig fra bestyrelsen pga. 

personlige årsager. Tak til Josephine og velkommen til Henning. Jeg (Aage) har varetaget 
sekretærposten til nu. Herefter planlagde vi arbejdsdagen d. 3 september. Der var rigtig god 

tilslutning og vi fik vedligeholdt vores område med godt humør. Vi rundede dagen af med 
grillmad ved bålpladsen og Bennos kringle. 3. bestyrelsesmøde d. 24 november Vi 

gennemgik kortmaterialet fra landmåleren over det lejede jordstykke ned mod søen. Det 
godkendte vi. Herefter sendte landmåleren det videre til tinglysning, det skulle dog have en 
påtegning fra kommunen. Den har vi også fået, dog kræver kommunen, at det godkendes af 

landbrugsministeriet, da der er landbrugspligt på noget af jorden. - Så der står vi nu. 

Per Hannerup har været så venlig at give os lov til at bruge området allerede nu, og har ikke 
sendt opkrævning på jordleje, da papirerne skulle være på plads inden. Tak for det. 4. 

bestyrelsesmøde afholdt d. 2. marts Her var Freddie inviteret for at søge at få en afklaring 
omkring vandværket. Det blev her besluttet at bakke op om en stiftende Generalforsamling 

for Rørbæk Sø vandforsyning, d. 15 april. Vi planlagde afholdelse af Generalforsamling og 
glædede os over, at det kunne være her på Restaurant Rørbæk Sø. 

Til slut vil jeg gerne takke Niels Knudsen som er vores webmaster, og tak til bestyrelsen for 
godt samarbejde. Tak til alle der har bidraget med at holde vores område i fin stand, så det 

er et skønt område at besøge og have sommerhus i. 

  



Dagsorden  
(I følge vedtægterne)  

 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab 

4. Rettidigt indkomne forslag, forslag skal være bestyrelsen i hænde seneste en uge efter modtagelse af 
indkaldelsen 

Forslag fra bestyrelsen: Forslag til at lade Grundejerforeningen Rørbæk Sø sammenlægge med Grundejerforeningen 
Lillesøvej. 

5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 

6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer samt 1 suppleanter 

 Aage, Brian og Pia er på valg, Aage og Brian genopstiller ikke 

7. Valg af 1 revisor samt 1 suppleant 

8. Eventuelt: Under eventuelt kan der ikke sættes forslag under afstemning. 

 
Referat fra generalforsamlingen i Grundejerforeningen Rørbæk sø 15.4.2023 
 

1. Valg af dirigent: Freddie Sloth-Lisbjerg blev valgt og modtog valget. Han konstaterede at generalforsamlingen 
var indkaldt ifølge vedtægterne 

2. Bestyrelsens beretning: Formand Aage Førrisdahl fortalte om året der var gået. Der var ingen kommentarer 
fra medlemmerne 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab: Kasserer Pia Sloth-Lisbjerg fremlagde det reviderede regnskab for 
2022. Regnskabet blev godkendt. 

4. Rettidigt indkomne forslag: Forslag fra bestyrelsen til at lade Grundejerforeningen Rørbæk sø sammenlægge 
med Grundejerforeningen Lillesøvej. 
Kommentarer fra salen gik på at ville sikre sig at veje og fællesarealer i udstykningen Lillesøvej var 
færdiggjort inden grundejerforeningen overtager dem. Efter en livlig debat blev et resolutionsforslag, som 
pålægger bestyrelsen at indgå en skriftlig aftale med Rørbæk Sø Park mht. veje og fællesarealers tilstand ved 
overtagelsen og tidspunkt for overtagelse, vedtaget 

5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent: Kassereren fremlagde budget for 2023 og foreslog 
uændret kontingent. Begge dele vedtaget. 

6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant: Aage og Brian ønskede ikke genvalg, Pia ønskede genvalg. 
Henning Friis bliver i bestyrelsen, hvor han som suppleant trådte ind i 2022, Pia Sloth-Lisbjerg blev genvalgt. 
Som nye medlemmer blev Kristian Østergaard og Helle ……. Valg. Henrik Tang blev valgt som suppleant 

7. Valg af 1 revisor og 1 suppleant: Anna Lage blev genvalgt som revisor, der blev ikke valgt en revisorsuppleant 
8. Eventuelt: Der blev spurgt til interesse for fælles Sankthansbål på område på Lillesøvej. 

Der blev genopfordret til at stille skilte op ved indkørslerne til området med kort. 
Der blev opfordret til at bestyrelsen beskæftigede sig med GDPR 
Generalforsamlingen i 2024 afholdes den 20.4.2024 på Restaurant Rørbæk Sø 
 
 
 
Referent: Pia Sloth-Lisbjerg   Dirigent: Freddie Sloth-Lisbjerg 


